
Interpellation 
Till: Ordförande tekniska nämnden

Husbilscamping i och kring innerstaden 

Som vi alla vet är Gotland e0 populärt turistmål, det gäller också Visby. Vissa bor på hotell, 
andra hyr e0 hus. Y0erligare andra väljer bilen, husbilen eller den vanliga personbilen. På vissa 
gator runt är det inte ovanligt a0 träffa människor som valt denna billiga variant. 

Förutom a0 offentliga papperskorgar, eller sopkärl hos villaägare runt populära gator används för 
a0 dumpa sopor. På många ställen har offentliga papperskorgar dragits in med hänvisning Ell a0 
hushålls sopor slängs där. Men är det Ellåtet a0 ”fricampa” på våra gator? Nej, inte om man 
läser på regionens hemsida:  

Om du vill campa utanför iordningställda platser finns en del begränsningar som är 
vik9ga a: känna 9ll. Enligt Region Gotlands lokala ordningsföreskri?er får camping i 
bland annat husvagn och husbil inte ske på offentlig plats. Med offentlig plats menas 
bland annat allmänna vägar, gator och parker. Även i Visby samt vid vissa badplatser 
råder campingförbud. 

Vi har gjorts uppmärksamma på a0 det under sommaren 2023 förekommit camping i Visby 
innerstad - husbilscamping. Parkeringarna vid plan annat Kinbergs plats har husbilar stå0 flera 
dagar, i bland hela veckor. Sedan flera år är Visborgsgatan och kringliggande gator populära 
husbilsdesEnaEoner. Vissa veckor är boende i personbil också populärt.  

Med tanke på a0 det råder ”bilförbud” i innerstaden under sommaren och bara de som bor i 
staden eller transporterar något inom innerstaden borde trafiken minska. Framför allt borde 
uppställning av husbil för överna0ning inte falla inom någon av de kategorierna.  

De lokala ordningsföreskriSerna Ellåter inte heller denna camping men den fortgår.  

Därför vill jag fråga tekniska nämndens ordförande:  
1. Anser du a0 husbilscamping bör fortgå i Visby innerstad och på kommunala gator 

utanför muren?  
2. Anser du a0 personbil klass 2 ska kunna parkeras innanför muren? 
3. Vad avser du a0 göra åt saken?  
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